
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PAGINA 

1 van 3 
 
 
 
 

 

     

> RETOURADRES Postbus 1992, 6201 BZ  Maastricht 

 

 
 

 

CDA  

T.a.v Dhr. Brüll en Peeters 

   BEZOEKADRES  

Mosae Forum 10 
6211 DW  Maastricht 
 
POSTADRES 

Postbus 1992 
6201 BZ  Maastricht 
 
WWW.GEMEENTEMAASTRICHT.NL 

 

 

ONDERWERP  DATUM  BIJLAGEN  

Aanvullende informatieve vragen over het 

raadsvoorstel Tarievennota Sport 

 11 oktober 2017  --  

BEHANDELD DOOR  DOORKIESNUMMER  ONZE REFERENTIE  

K (Karin) Munnichs  043 - 350 3138  2017-31616  

E-MAILADRES  FAXNUMMER  UW REFERENTIE  

karin.munnichs@maastricht.nl  043 - 350 4141    

  
  

Geachte heren Brüll en Peeters, 

 
Onderstaand treft u aan de beantwoording van uw aanvullende informatieve vragen over het 
raadsvoorstel Tarievennota Sport. Tevens is het antwoord bijgevoegd op de vraag die u gesteld 
heeft tijdens de behandeling van de tarievennota in de stadsronde van 19 september 2017. 
 
1. In het raadsvoorstel op bladzijde 13 heeft u het over veldverlichting. Hier wordt gesproken 
over de veldverlichting van het honk- en softbalveld op sportpark West.  
a) Kunt u uitleggen wat u hier precies mee bedoelt? Het honk- en softbalveld heeft namelijk 
geen veldverlichting waardoor dit vanzelfsprekend niet in rekening is te brengen.  
b) Waardoor wijkt het uurtarief van €2,12 van de veldverlichting in dezen sterk af van het 
reguliere uurtarief van €0,61 per veld/ baan? 
 
Ook wij hebben geconstateerd  dat er geen verlichting aanwezig is op het honk- en softbalveld. Als 
er geen verlichting aanwezig is wordt dit ook niet in rekening gebracht. Momenteel is er een bedrag 
van €816 opgenomen voor de verlichting van het honk- en softbalveld vanaf seizoen 2018-2019. Dit 
bedrag komt te vervallen. Ik betreur het dat, ondanks de zorgvuldige controle van de enorme 
hoeveelheid verenigingsgegevens, een verkeerde interpretatie heeft geleid tot deze omissie. De 
vereniging is inmiddels op de hoogte gesteld.   
 
 
2. Graag ontvangen wij het meerjarenonderhoudsplan 2017-2029 voor de Maastrichtse 
buitensport accommodaties.  
 
Het meerjarenonderhoudsplan (MJOP) buitensportaccommodaties is een dynamisch plan dat 
regelmatig aan verandering onderhevig is. Voor het inzien van het meerjarenonderhoudsplan 
buitensport stel ik voor dat u, net zoals eerder met de gemeenteraad is afgesproken bij bijvoorbeeld 
de rapportage controle RVS, een afspraak maakt met Maastricht Sport zodat meteen ook antwoord 
kan worden gegeven op uw vragen. 
 
3. Komt het voetbalveld van het Geusseltstadion met deze nieuwe tarievennota onder de 
afdeling sport te vallen of blijft dit voetbalveld onderdeel van team vastgoed?  
 
Het voetbalveld in het Geusseltstadion blijft in de portefeuille van team Vastgoed. 
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4. U heeft aangegeven dat er bij de buitensport verenigingen zijn die door historisch gegroeide 
tarievenafspraken voor sommige voorzieningen niet dan wel minder betalen dan anderen gebruikers 
op gelijkwaardige accommodaties. Dit werd alleen aangehaald voor de buitensport. Vandaar de 
vraag of er bij de binnensport ook sportverenigingen zijn die afwijkende huurtarieven betalen? Dus 
meer of minder betalen dan het stadsbrede tarief voor een betreffende binnensportaccommodatie.  
 
Bij de verhuur van binnensportaccommodaties is geen sprake van maatwerksituaties zoals die 
voorkomen bij de buitensport. Wel is er, zoals reeds vermeld in het raadsvoorstel, sprake van 
monogebruik: permanent verhuur van een binnensportaccommodatie aan één gebruiker. Dit zijn 
verenigingen/gebruikers die door hun tak van sport veel materiaal nodig hebben dat niet elke keer 
opnieuw klaar gezet kan worden, bijvoorbeeld diverse vechtsporten. Dit monogebruik is een afwijking 
van de gebruikelijke situatie waar binnensportaccommodaties per uur verhuurd worden. Dit verhuur 
vindt plaats door Vastgoed en Maastricht Sport. Voor deze locaties komt zoals reeds opgenomen in 
het raadsvoorstel een afzonderlijk collegevoorstel. 
 
5. Tijdens de informatiebijeenkomst op 28 juni 2017 in het Atrium in Daalhof heeft de gemeente 
aangegeven beter te willen gaan omschrijven wat de gebruikers als minimum kwaliteit mogen 
verwachten. Tijdens de raadsinformatieronde van 5 september 2017 werd echter aangegeven dat de 
minimum kwaliteitsbeelden van de sportaccommodaties voldoende bekend zijn en geen actie 
noodzakelijk is op dit punt. De discrepantie tussen beide uitspraken roept bij ons de volgende vragen 
op: 
A. Bent u nog steeds voornemens de minimum kwaliteit van sportaccommodaties beter te gaan 
omschrijven voor de gebruikers? 
B. Zo ja, wanneer kunt u deze omschreven minimum kwaliteitsbeelden doen toekomen aan de 
gebruikers? 
Zo nee, waardoor bent u van mening dat een betere omschrijving niet meer nodig is? 
C. Wie bepaalt het minimum kwaliteitsbeeld van de afzonderlijke sportaccommodaties?  
 
De raad heeft de kwaliteit van de binnen- en buitensportaccommodaties vastgesteld. Voor de 
binnensportaccommodaties is dit vastgesteld op 21 april 2015 met het vaststellen van de 
uitvoeringsnota “Toekomstbestendige binnensport-accommodaties”.  Het onderhoudsniveau van alle 
binnensportaccommodaties is, conform gemeentelijk Vastgoed beleid vastgelegd op 
onderhoudsniveau 3 volgens NEN 2767. 
 
De raad heeft op 26 februari 2008 het spreidingsbeleid buitensportaccommodaties vastgelegd. De 
kwaliteit van de buitensportaccommodaties is vastgelegd in het “beeldenboek kwaliteit 
buitensportaccommodaties, opgesteld door DHV in 2007”. Voor het inzien van het beeldenboek kan 
een afspraak gemaakt worden met Maastricht Sport. 
 
Meermaals per jaar wordt bekeken of aan de gestelde eisen wordt voldaan. De groencoördinator van 
Maastricht Sport controleert twee keer per jaar de kwaliteit van de buitensportaccommodaties. 
Medewerkers van Maastricht Sport komen daarnaast geregeld op de sportparken en spreken dan 
met vrijwilligers en/of bestuursleden. Indien er klachten of onvolkomenheden zijn kunnen deze direct 
gemeld worden zodat ze zo snel mogelijk verholpen kunnen worden.  
De aannemer die het regulier en groot onderhoud conform MJOP uitvoert komt ook regelmatig op de 
sportvelden. Mocht hij onvolkomenheden constateren, wordt gekeken hoe deze aan te pakken. 
Jaarlijks vinden er, conform MJOP,  vernieuwingen van de inrichting plaats zoals: buiten hekwerken, 
lichtmasten, elektro- kasten, leunhekwerken, dug-outs, kunstgrasvelden, doelen etc. 
Mocht hij onvolkomenheden constateren, wordt gekeken hoe deze aan te pakken 
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6. Om te komen tot het harmonisatiemodel hanteert u een getrapte verhoging dan wel verlaging 
van de huurprijzen in 2 fasen (50% in 2018 en 100% in 2019). Waarom hanteert u, met het oog op 
vitale verenigingen, ook twee fasen voor de verlaging van de huurprijzen?  
 
Bij de aanpassing van de begroting sport (2017) is als draaiknop opgenomen dat de huurinkomsten 
van de sportaccommodaties moeten stijgen. Het harmonisatiemodel beoogt een tariefswijziging in te 
voeren die budgetneutraal is. Als de verhoging wel en de verlaging niet gefaseerd wordt ingevoerd, 
zal de totale opbrengst voor de gemeente afnemen. Bij invoering van het taakstellingstarief, vanaf 
seizoen 2020-2021 stijgen de huurinkomsten. 
 
7. U stelt voor om de binnensporttarieven ongewijzigd te laten. Diverse grote 
binnensportverenigingen hebben de gemeenteraad een gezamenlijk schrijven doen toekomen 
waarin zij een voorstel doen inzake de binnensporttarieven. Graag vernemen wij van u de financiële 
consequenties voor de sportbegroting van de volgende voorstellen: 
- Verlaging van 5% van de binnensporttarieven; 
- Verlaging van 10% van de binnensporttarieven; 
- Het niet verhogen van de jaarlijkse prijsindex voor vijf jaar. 
 
In de tarievennota zoals die is opgesteld door Hospitality Group is opgenomen dat de huurinkomsten 
van de binnensportaccommodaties van het seizoen 2015-2016  €477.000 bedragen. De financiële 
consequenties voor de sportbegroting, uitgaande van een gelijkblijvend gebruik ten opzichte van 
seizoen 2015-2016 zijn dan als volgt: 
verlaging 5%    ongeveer €25.000 per jaar 
verlaging 10%    ongeveer €50.000per jaar 
indexering 5 jaar  Tussen de €25.000 en €35.000 per jaar. Dit is afhankelijk van het 
jaarlijks gemeentelijk indexeringscijfer dat nu nog niet bekend is voor deze jaren. 
 
Vraag stadsronde 19 september 2017. 

Tijdens de behandeling van de tarievennota sport in de stadsronde van 19 september heeft uw 
fractie de vraag gesteld of het mogelijk is om de atletiekbaan te huren zonder het middenterrein. 
In de voorgestelde tarievenstructuur is het mogelijk de atletiekbaan zonder het middenterrein te 

huren. 

Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
André Willems, 
Wethouder Sociale Zaken, Ouderenbeleid, Stadsbeheer, Sport & Recreatie. 
 
 
 


